
ГРУПА БИРАЧА КОЈУ ПРЕДВОДИ РАДОМИР ГЛЕНЏА УЧЕСТВОВАЋЕ НА ЛОКАЛНИМ ИЗБОРИМА 

Пинк пантери из 
ДПС-а ојадили Будву 
• У Општини Будва досад је био проблем вишак оних који краду, а не оних који раде, пору
чују из Групе бирача-Радомир Гленџа 

БУДВА- Група бирача, "Уздиг-
11111010 Будв)'''- РаI10.,,"р ГлеltUа 
),'1ССТ80вэће иа октобарским ло
калllНМ изборима како би , ка· 
ко су поручили, дали допринос 

борби да Будва након СВIIХ ОВИХ 
година ДПС аластн постане мје
CТQ достојно за живот човјека. 
дпс је. како НcntЧУ. велИКИ 

број грађана ДОВео у тешку со
цијално- економску ситуацију, 
прнморввши их да траже услуге 

од људи 'Ia власти , па су грађани 
тиме гуБНЈIН достојанство, док је 
власт систематски пљачкала бу
ueт. Будва је под влашhу ДПС-а, 
сматрају у тој 1101l НТИ'lкој група
цији. Дожнвјела бродолом у свим 
сферама живота. 
-Од турнстнч.ког гиraнта Будва 

је данас на кољеннмв, а само НС
реални људи и ОНИ с власти MOI"Y 
тврдити да је Будва метрополв 
туризма. Била би Будва по свнм 
параметрима метропола тури

зма щr јој касу ннјесу пречесто 
ПОСЈеllивanи дпс Пиик паите
ри . Вријеме је да преДУЗмеwо 
све да иас ннкада више ДПС не 
преварн , јер сад видимо колико 
су нас крanи, плашили , завађа
ли, днјелнлн. Добар дно грађа
на се ДПС-а nлашн, многи који 
НХ гnасају се стиде, а сви зајед-
110 осјеll амо велнку мучннну од 
стања у коме се наш град II зnазн 

н 118 каквом је гласу. Н аш првн 
циљ је да вратимо достојанство 
грађаиима, да више никад под 
притиском, пријетњама илн 01'
казнwа с посnа, не страхују 38 
себе и своје породице, наводи се 
у caonurтeњy. 

Они поручују да сви међусоб
но треба да се поштују, јер lIе за
јеДlI lIчка П03J:iТМ8иа еиергија по
биједитн заједништво ДПС-а И3 
иктереса. 

-Будви је потребан само добар 
доwаllнн који lIе од ње направити 
метрополу. Нитједан од запоC.tlе
ИКХ из локалие управе н 11редуэе-

118 чији је осиивач Општина не
ће остати без посла уколнко МИ 
будемо дио будуhе власти . Сви 
знамо да је у Опwтнии досад бно 

пробпеи вншэ;ж ОННХ којн краду, 
а не оиих КОјН раде. Стварам 
иових радних мјеста за нашу 
омладииу биllе нам приорнтет. 
Средства из општинског буuета 
lIемо издвојити да платимо све 

иамете остале од ове ВЈ\астн и на 

тај начин lIемо растеретити ваше 
кylllle буuете од Ilлa!lања HepeВJt
них рачуна за воду н комуналне 

услуге, наводи се у саопштењу. 

Најављују и да lIе дефицнтар
нн паркннг простор у rpaдy ри

јешнти изградњом надземиих и 
подземних гзража. 

со """" -Хитко ћемо прнступити рје-
шавању канализационе инфра
структуре од атмосферских па
давкка, ЈСако улице внше кккад 

не би nлавиле и произвOAItЛе са
обраllајни хаос. Израдн:llемо ге
нералне и детаљне урбаннстичке 
планове за тернторију цијеле оп
штиие и буДУl\иМ ИlIвеститорима 
поиудити те :IOlIe за градњу, као 

и приватно-јавно партнерство. 
Неl'tе бити важио m је за IЮГ8 
гласао, јер lIе сви имати јеДН8Ј(а 
права и шансс. иаводи се у саоп

штењу. дж 

ИЗ НВО .БРЕЗНИЦд· САОПШТИЛИ ДА СЕ БРОЈ ОБОЉЕЛих СТАБАЛА У ЉУБИШЊИ У ПОСЛЕдЊЕ ЧЕТИРИ 
ГОДИНЕ УВЕЋАО ДЕСЕТ ПУТА 

Шума се суши, "Вектра" закон крши 
ПЉЕВЉА - да су nљeвaљCKe 

шуме у &e1Iижој опасиости од 38-
разних болести, свједочи и пода
так НВО .,Брезииuа" који се oдн~ 
си "а планину Љубншњу у којој 
тренутно има ОЈСО стотииу JUUЬa

да кубн.ка сувих стабала. Према 
истом извору, само прије четири 
roдине у Љубишњи је било десC'l' 
хиљада кубн.ка обољепor дpseтa. 
Из ,,Брезнице" упозоравају да lIе , 
УJ(Ollико Управа за шуме Црие Го
ре lIишта ие предузме и ие ипЈера 
ICDllцесионара ,,вeкrpy Јакић' да 
изврши сјечу саннтара, у иаред
ие четири roЬ.ине треllина шуме у 
Љубишњи бити ПОЈСривсиа сувим 
стaбnима. 
-Сушење стабала се одвијв 

пред ОЧJUlа свих нас, а кз Упра
ве за шywс НМЈ(О ништа ие пред

y.lима. TpeIlYТНO, према иашим 
истражнвањима, има око crorнHY 

хиљада кубиk.В сувог Щlseта. То 
знају и у Управи ]8 шуме и зато 

Кanач не одговара два мјесеца 
Због навода о cyweњy cтaбana м wмpeњy 60nern1, као М noeoдом 

оmyж6м да .Вenpa Јамић· не врши cattИr.IpН)' c~ о6ратилм смо 
се директ~ Управе ЭёI шуме црне Горе ~ кu.q. Пкmw 
су ynyf'teшr ЈОШ прије два M~. апм 0ДI"'080PМ још нијесу аигли. У 
Уnpaeи ЭёI шуме су cтanнo кaeoдиnм да ћемодо6итм ОДГ'О8Ор@, одно
сно да)е l1p@эауэе'Тостдиpeкropapa3lЮГмаwњeњa.Остаједасеао!ДИ 
да ли ће се Управа ЭёI шуме У ~ nepиoдy огласити о овом про
блему, или l'Ie наставити да иnюpиwте ynоэорења меди)а. 104}eunaнa 
и~олога . 

Пponaдaју nљeвaљcмe шуме 
их jaBllo позивамо да објаве сво
ја истраживања, казао је извршни 
днректор ,,Брезнице" Мморад 
М"травиli и истакао да је иеоп
ходно иатјерати .. Beкrpy Јакиll" 
да изврши СЈСЧУ обољелнх стаба
ла. Он је казао да је највећи П~ 
мем у томе. што ,.Веrrpз Ј8Ј(иll" 
годинама НИЈе вршила СЈечу сани

тара, односио обољелих стабалв, 
на што су ПО заКОIl У били обаве
З IIИ. Према МктроаНnеаим рије-

чима, сјечена су само Kвanнтeтнa 
ста6ла, односио шумски оЈЈјелн 
глје је Kвanнтeтнa грађа и Щlе је 
поо Пl?ивући балване до пyra, то 
јест, Щlе је било лако вршити екс
плоатацНЈУ· 
-Када смо иа позив Mjewтaнa 

први пyr И]8ШЛИ на терен 2012. 
roдине да прегледамо шуме Љу
бишње, тадашња истраживања су 
показала да има ожо десет хиља

да кубн.ка с,УВог дрвета. за четири 
годиие БРОЈ обољелих стабала се 
за десет пута увећао. СУрахови
то је погледати Љубишњу како се 
њена стабла суше, а нико ништа 
ие npeдyзи~а.. Овој, најљепщој 
и иаЈПIfТOМИјОј планини, ПРИје

ти невиђена опасност, упозорава 
МитровиII и истиче да постоји 
blOl)'hиocт да су се болести про
шнрнле и с подручја Босне и Х'ер
цеroвине, јер се Љубишња иanази 
у погранИЧНОN лјелу. 
-Велика onac llOCТ пријети шу

мама и због тога што се 8aЉIUIO 
не одржЗВ8 шумски ред. Посебио 
је опасио што се ие врши сјеча су
вих И обољелнх стаБВJtа, IIQ80ДИ 
MКТPOBiiћ.. 
Претходних година мјештэни 

Мељакв, у самом подножју Љу
бишње, прsи су упозорили иа 
страховито ширење површнна са 

CYSIUI и обољелим стаБЛliма. На 
њихова упоэорењв, юyseв еlФJJG-

1'3. нико се ИИје освртао. 
Б.ЈЕ 

roдиие 

посадияи 

три масяине 

траroви 


